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ZAB.0002.6.2021 

Protokół nr XXXI/21 
z obrad XXXI Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

 z dnia 29 lipca 2021 roku 

1) Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Powiatu 

Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady w dniu 29 lipca 2021 r. 
o godzinie 12:14 otworzył obrady XXXI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał Pana 
Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – Członka 
Zarządu, radnych Rady Powiatu we Włocławku, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, 
Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, oraz kierowników jednostek organizacyjnych. 

Jednocześnie powiedział, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym, 
obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać się ze 
stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 16 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 

Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że  XXXI Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 475/21 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
22 lipca 2021 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą ustalony 
porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji tego 
porządku.  
Pozytywna ocena formalna przekazanych materiałów zobowiązała Przewodniczącego Rady  
do zwołania XXXI Sesji Rady Powiatu we Włocławku na dzień przypadający w ciągu 7 dni 
od dnia złożenia wniosku. Wniosek został  doręczony w dniu 22 lipca 2021 r.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło wymóg 
posiadania przez projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 
30 ust. 2 Statutu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na wniosek 
Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2,  co oznacza, że  Rada Powiatu, w trakcie 
sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, przy czym dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy 
(Zarządu Powiatu). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie 
podlega głosowaniu.  
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Stosownie do przepisów paragrafu 16 ustęp 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – z wnioskiem 
o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, 
zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił  się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXXI sesji ?  
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na: 

 dodaniu punktu w brzmieniu: 
Apel Rady Powiatu we Włocławku w sprawie działań na rzecz przeciwdziałania stratom 
w rolnictwie spowodowanymi niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi. 

 dodaniu punktu w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021. 
Wniosek i uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu).  
Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 29 lipca  2021 r.  wniósł o  uzupełnienie i zmianę  porządku obrad  polegającą 
na: 

 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 
2028 (tekst jednolity),  

 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 (tekst jednolity), 

 dodaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia  Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027, 

 dodaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej  
w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a, 

 dodaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej  
w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Łady 10. 

  
Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu).     
Przewodniczący Rady przypomniał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego 
przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – 
czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu jako 
punktu 6 zmienionego porządku obrad punktu w brzmieniu: 
Apel Rady Powiatu we Włocławku w sprawie działań na rzecz przeciwdziałania stratom 
w rolnictwie spowodowanymi niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Radny Marek Jaskulski wniósł o poprawkę w apelu polegającą na dodaniu wyrazu – 
pomocy rolnikom poszkodowanym. Straty zaś zawsze będą.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że przeciwdziałanie stratom jest pojęciem ogólnym, tj. 
obniżanie dochodów. Przewodniczący poprosił sekretarza o opinię. 
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Sekretarz Powiatu stwierdził, że w odpowiednim punkcie po przeprowadzonej dyskusji, 
wyrażeniu opinii, będzie mogła być dokonana poprawka.  
Przewodniczący Rady powiedział, że w odpowiednim punkcie ogłosi przerwę, aby radni 
zapoznali się z treścią apelu. Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy są za tym, aby ten 
punkt wprowadzić do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad punktu - Apel Rady Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 12 
zmienionego porządku obrad XXXI sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2021 – 2028 (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady  przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 13 
zmienionego porządku obrad XXXI sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały (tekst jednolity).   
 
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu jako punktu 15 zmienionego porządku obrad XXXI sesji punktu 
w brzmieniu: 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia  Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027. 
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu jako punktu 16 zmienionego porządku obrad XXXI sesji punktu 
w brzmieniu: 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu jako punktu 17 zmienionego porządku obrad XXXI sesji punktu 
w brzmieniu: 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu jako punktu 18 zmienionego porządku obrad XXXI sesji punktu 
w brzmieniu: 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021. 
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady zapytał radnych – czy któryś  z uprawnionych podmiotów chciałby 
w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XXXI 
sesji ? Radni nie złożyli wniosków. 
Porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że porządek składa się z 20 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad XXXI sesji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXX/21 z dnia 30 czerwca 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXX Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXX/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
1 lipca 2021 r. do 21 lipca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 lipca 2021 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji - sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem 
Starosty.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał radnych czy chcieliby zabrać 
głos?  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie posiedzenia zarządu z dnia 12.07.21 r. – 
rozstrzygnięcia przetargu.  
Starosta Włocławski powiedział, że w ubiegłym roku został ogłoszony przetarg. Dokonano 
otwarcia ofert i w lutym dokonano rozstrzygnięcia przetargu przez komisję przetargową 
i przez zarząd, wybierając najkorzystniejszą ofertę w kwocie 42 750 000 zł złożoną przez 
firmę Wiksbud z Lipna.  Od rozstrzygnięcia zostało złożone odwołanie. W interesie powiatu   
jest to, aby wybrać ofertę jak najtańszą. Od pierwszego rozstrzygnięcia zostało złożone 
odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej. Wybór nie został zakwestionowany. KIO kazała 
uściślić wybór w pewnych sprawach. Obecnie było analizowane odwołanie do sądu. Same 
zarzuty ponoszone przez wykonawcę składającego odwołanie i zakres w pełni w KIO się 
obroniły. KIO wybiega w wyroku poza zakres odwołania. Nie zostało to zrobione  z uwagi na 
to, że postępowanie przed sądem jeszcze bardziej wydłużyłoby proces rozstrzygnięcia tego 
zamówienia. Dokonano kolejnego wyboru tej oferty i po raz kolejny zostało złożone 
odwołanie do KIO przez tego samego wykonawcę firmę  Alstal, który zajmował 
w postępowaniu trzecie miejsce. Tym razem sprawa wyglądała podobnie, tj. KIO nie 
stwierdziła błędu w zakresie wyboru najtańszej oferty, nie nakazała odrzucić tej oferty. 
Kazała uściślić wybór i dokonać go jeszcze raz. Firma po raz kolejny uzupełniła dokumenty 
i dokonano trzeciego wyboru najtańszej oferty tej samej firmy. Kilkanaście dni temu, tym 
razem od rozstrzygnięcia wpłynęły dwa odwołania, drugiego i trzeciego oferenta w tym 
postępowaniu. Obecnie są we wstępnej  analizie w KIO, bo do poniedziałku był termin 
odwołania. Jedno odwołanie zostało złożone po terminie, drugie – posiada braki formalne, 
które powinno spowodować odrzucenie. Z analizy rynku zamówień publicznych w Polsce 
wygląda w taki sposób przy tak dużych zamówieniach. Wzrosła ilość odwołań do KIO. 
W międzyczasie było wystąpienie do KIO z wnioskiem o uwolnienie z zakazu zawarcia 
umów. KIO nie wyraziła na to zgody. Procesów odwoławczych jest bardzo dużo. Jeżeli KIO 
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przyznałaby rację powiatowi, to nie oznacza to tego, że proces zakończy się, bo jest jeszcze 
możliwość odwołania do sądu.  Starosta poinformował,  że np. przetarg na rozbudowę 
szpitala we Włocławku na kwotę ok. 100 mln zł trwał 17 miesięcy i to postępowanie nie 
zakończyło się jeszcze na skutek kilku podobnych odwołań firm. Starosta wyraził nadzieję, że 
uda się umowę zawrzeć. Pojawia się kolejne „niebezpieczeństwo” przy tak dużych 
inwestycjach,  a dotyczące rynku budowlanego – wartość robót i usług wzrosła. Jeżeli dojdzie 
do podpisania umowy na określoną kwotę, to będą roszczenia  tego czy innego wykonawcy 
o zmianę wynagrodzenia. Czekają trudne negocjacje. Np. wykonawca na przebudowę dworca 
we Włocławku nie wszedł, do momentu, kiedy to wynagrodzenie nie zostanie mu 
zwiększone. Jest to proces mozolny, kosztowny, bo trzeba się wspierać kancelariami 
z Warszawy.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że z radnym Dalmannem pytał o remont przejazdu 
w Czerniewicach na bocznicy.  Radny zapytał czy będzie to wykonane? Radny poprosił 
o odpowiedz na sesji lub pisemnie. Można to usunąć w ciągu dwóch dni.  
Starosta Włocławski powiedział, że sygnalizował problem dyrektorowi PZD. Priorytetem 
jest wykoszenie dróg, utrzymanie ich w czystości. Było wiele problemów z przejściem 
nawałnicy, wichury. Kiedy będą wolne moce przerobowe w ekipie remontowej, to  zostanie 
to wykonane. W ostatnich dniach wyjechał nowy sprzęt na drogi (remonter, zamiatarka).   
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania?   
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady powiedział, że 
jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu 
we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 r. przyjęła  Sprawozdanie Zarządu Powiatu we 
Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 1 lipca 2021 r. do 21 lipca 2021 r. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 
lipca 2021 r. do dnia sesji.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 1 lipca 
2021 r. do 21 lipca 2021 r. stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 
lipca 2021 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
6) Apel Rady Powiatu we Włocławku w sprawie działań na rzecz przeciwdziałania 
stratom w rolnictwie spowodowanymi niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem wystąpienia dotyczącego działań na rzecz 
przeciwdziałania stratom w rolnictwie, które są spowodowane niekorzystnymi zjawiskami 
atmosferycznymi w postaci ulewnych deszczy, gradobicia oraz towarzyszących tym 
zjawiskom gwałtownych porywów wiatrów, jest Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
która na swoim posiedzeniu opracowała stosowne pismo. Rada powiatu reprezentując lokalną 
wspólnotę samorządową może podejmować apele, o czym stanowi paragraf 10 ustęp 2 Statutu 
Powiatu Włocławskiego. Po naniesieniu zmian, przez Przewodniczącego Rady, został 
sformułowany apel, który radni otrzymali w dniu sesji.  
Nagłówek apelu został poprawiony na wniosek radnego Marka Jaskulskiego. Przewodniczący 
zapytał czy radny ma jeszcze inne uwagi? 
Radny Marek Jaskulski stwierdził, że słowo „pomoc” zmienia treść pisma. Wielu rolników 
z uwagi na sytuację ekonomiczną z pozoru jest dobra. Plony zbiera się raz w roku. Rolnicy 
oczekują niezwłocznej pomocy, pomocy bezpośredniej. Pomoc zmienia treść i przesłanie 
pisma.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
procedury glosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 r. podjęła Apel w sprawie pomocy rolnikom 
poszkodowanym niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi.  
  
Apel Rady Powiatu we Włocławku w sprawie działań na rzecz przeciwdziałania stratom 
w rolnictwie spowodowanymi niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi stanowi załącznik nr 
16 do niniejszego protokołu.  
Apel Rady Powiatu we Włocławku w sprawie pomocy rolnikom poszkodowanym 
niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
7) Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie Powiatu 
Włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że przepis art. 250 ust. 10 ustawy Prawo Wodne 
zobligował  kierowników nadzoru wodnego do przedstawienia rocznego sprawozdania 
z działań podejmowanych przez nadzór w roku 2020.  
W poszczególnych podpunktach rada będzie rozpatrywała działania podejmowane przez 
nadzory wodne na terenie Powiatu Włocławskiego w roku 2020. Do wiadomości 
otrzymaliście Państwo zbiorcze zestawienie z działań podejmowanych przez poszczególne 
nadzory wodne.   
 

a) Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny 
w Aleksandrowie Kujawskim na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań podejmowanych 
przez Nadzór Wodny w Aleksandrowie Kujawskim na terenie Powiatu Włocławskiego 
w roku 2020. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne: w Aleksandrowie Kujawskim,  w Gostyninie, 
Inowrocławiu, Kole, Kutnie i we Włocławku.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych  czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Aleksandrowie Kujawskim 
na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
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b) Sprawozdawanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny 

w Gostyninie na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny w Gostyninie  na terenie Powiatu Włocławskiego 
w roku 2020. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne  w Gostyninie.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.    
 
Sprawozdawanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Gostyninie na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok 2020 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 

c) Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny 
w Inowrocławiu na obszarze powiatu  włocławskiego na rok 2020 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu na terenie Powiatu Włocławskiego 
w roku 2020. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne  w Inowrocławiu.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.    
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu na obszarze 
powiatu  włocławskiego na rok 2020 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

d) Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodnego w Kole 
na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020 

 
Przewodniczący Rady  powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kole na terenie Powiatu Włocławskiego w roku 
2020. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
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sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne  w Kole.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.    
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodnego w Kole na obszarze powiatu 
włocławskiego za rok 2020 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 

e) Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie 
na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na terenie Powiatu Włocławskiego w roku 
2020. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne  w Kutnie.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.    
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na obszarze powiatu 
włocławskiego za rok 2020 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 

f) Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we 
Włocławku na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2020. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku na terenie Powiatu Włocławskiego za 
rok  2020. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2020 na terenie powiatu włocławskiego przez 
Państwowe Gospodarstwa Wodne  w Kutnie.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 lipca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie.    
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok 2020 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
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8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 
2020 r.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stosownie do przepisów art. 53a ustawy 
o działalności leczniczej sporządził i przekazał podmiotowi tworzącemu raport o sytuacji 
ekonomiczno- finansowej jednostki za 2020 roku oraz prognozę sytuacji ekonomiczno – 
finansowej na lata 2021-2023. Do projektu uchwały dołączona jest do wiadomości uchwała nr 
30/2021 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku z dnia 31 maja 2021 r.  
Przewodniczący Rady poprosił panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad  projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 czerwca 20921 r., na którym 
pozytywnie zaopiniowała ocenę sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2021 r. analizowała projekt 
uchwały dotyczący oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję.  
Na sesji obecny jest Pan Sławomir Paździerski - Dyrektor Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, który ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że na str. 30 pkt 9 jest zdanie: „jednostka nie posiada 
dobrej pozycji na rynku lokalnym, co nie znaczy, że nie należy inwestować w jej rozwój”. 
Radny zapytał, jakie to ma znaczenie, co się pod tym zdaniem kryje? Na str. 28 – braki 
medyczne nie dotyczą lekarzy i pielęgniarek, techników, laborantów. W punkcie następnym 
przy ocenie jest w § 34 na str. 31 – podstawową barierą rozwoju działalności SPZPS są 
problemy kadrowe lekarzy, pielęgniarek itd. Jest zatem niespójność. W jednym punkcie  pisze 
się, że braki kadrowe nie dotyczą lekarzy, a z drugiej strony, że dotyczą. Radny był kiedyś 
przewodniczącym rady społecznej, był starostą i nikt nie kwestionował dobrej pozycji na 
rynku lokalnym. Wprost przeciwnie. Ta jednostka obsługiwała największą ilość mieszkańców 
i Włocławka, i Powiatu Włocławskiego, i ościennych powiatów. Radny powiedział, że dwa 
miesiące temu prosił dyrektora o informację i do tej pory jej nie otrzymał. Radny poprosił 
o informację pisemną. Radny jest pacjentem jednej z przychodni i jest zadowolony z obsługi. 
Dyrektor pokazał sprawy związane z tym, że  jest zadłużenie w wysokości 1 090.000 zł. 
Radny zapytał, jakie środki są ze zbycia sprzętu, który powiat wspomógł i czy weszło to 
w skład dochodów jednostki? To spowoduje, że zmieni się wynik finansowy, że strata nie 
będzie wynosiła 1 090 000 zł. 
Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku powiedział, że rok 2020 był trudny. Wynik finansowy nie 
był spowodowany przez działalność firmy. Pandemia, brak możliwości kontaktu z pacjentem 
spowodowało straty.  W związku z taką sytuacją w związku z art. 59 jednostka była 
zobowiązana do sporządzenia programu naprawczego. Program naprawczy jest już drugim, 
pierwszy był w 2006 r. Program cały czas jest realizowany i odrabiane są starty z 2004 r. 
W bilansie za 2020 r. strata z lat poprzednich wynosiła 400 000 zł. Na pytanie w sprawie 
słabej pozycji na rynku lokalnym, dyrektor odpowiedział, że nie ma się na myśli, że ma się 
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słabych lekarzy, pielęgniarki. W porównaniu z sytuacją w całym  powiecie, firmy, jednostki 
publiczne, to zakład jest cofnięty, jeżeli chodzi o rozwój lokalowy. Traci się na tym 
konkurencyjnie. Pacjenci mają prawo wyboru, pójścia do konkurencji – to udają się do 
konkurencji w celu zrobienia badań. Dzięki pomocy  ze strony powiatu udało się kupić dwa 
aparaty RTG i budynek E stał się blisko standardów, które są we wszystkich jednostkach, 
zakładach medycznych.  Dyrektor nie miał na myśli tego, że nie ma się właściwych zasobów 
ludzkich. Są jedne z najlepszych zasobów. Jest dosyć dużo lekarzy, ale ich cały czas brakuje. 
Z jednej strony są lekarze, ale z drugiej ich nie ma. Jest to jednostka, która  jest 
zaawansowana wiekowo. Są lekarze, ale są to lekarze, którzy mają swój wiek. Dzisiaj ci 
lekarze są, ale jutro może ich nie być. To była obawa dyrektora. Za chwilę może być problem 
z pozyskaniem lekarzy. W programie naprawczym dyrektor podał informację, że w stosunku 
do 2019 r. – 19 osób odeszło, 3 nowych lekarzy pozyskano. Dzisiaj udało się rozmawiać 
z kolejnymi lekarzami, być może uda się zawrzeć kolejny kontrakt z młodym lekarzem.  
Radny prosił o informację, jaka jest grupa osób leczących się z miasta a jaka z powiatu. 
Zostało to przeanalizowane, 51% :49%. Jednego okresu jest 49% z powiatu, w innym okresie 
51%.  Najważniejsze jest to, żeby móc przyjąć każdego pacjenta, bo otworzyła się 
ambulatoryjna opieka społeczna bez limitu. Nie ma znaczenia z jakiego regionu będzie 
pacjent. Program naprawczy jest elementem, który pozwoli spojrzeć na sprawy w trakcie 
realizacji. Pozwoli to utrzymać jednostkę na tyle, aby był budżet zrównoważony i jest 
możliwość dalszego inwestowania. Jeżeli będzie możliwość, to dyrektor poprosił o wsparcie 
jednostki poprzez dofinansowanie aparatu do mammografii. Codzienni jest przyjmowanych 
od 80 do 120 pacjentów w zakresie diagnostyki RTG. Pacjenci są zadowoleni. Inwestycja 
będzie na skalę województwa. Program jest stworzony po to, aby można było normalnie 
funkcjonować.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 2  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2020 r. stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 59 ust. 4 ustawy 
o działalności leczniczej kierownik samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, 
w terminie 3 miesięcy od upływu terminu do zatwierdzenia sprawozdania finansowego, jeżeli 
wystąpiła strata netto, sporządza program naprawczy, z uwzględnieniem raportu, dotyczącego 
oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej, na okres nie dłuższy niż 3 lata, i przedstawia go 
podmiotowi tworzącemu w celu zatwierdzenia. 
Radni otrzymali  projekt uchwały wraz z programem naprawczym. 
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję. 
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Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 29 lipca 2021 r.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały.  
Wyniki głosowania: 
Za – 14 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 2  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zatwierdzenia programu 
naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  w sprawie zatwierdzenia 
programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych 
we Włocławku stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań 
profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza 
w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku 
do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie włocławskim na 
lata 2021-2025. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art.  6 ust. 3 pkt 2 ustawy z dnia 29 lipca 
2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu należy  
w szczególności opracowywanie i realizacja programów służących działaniom 
profilaktycznym mającym na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie 
promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci 
w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie. 
Radni otrzymali program na lata 2021 – 2025.  
Przewodniczący Rady poprosił o dokonanie zmiany brzmienia paragrafu 2 projektu uchwały, 
gdzie jest mowa o sposobie wykonania uchwały. 
Aktualne stanowisko Wojewody w zakresie podmiotu wykonującego uchwałę organu 
stanowiącego jest zarząd powiatu.   
W związku z powyższym paragraf 2 winien otrzymać brzmienie: 
„§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku”.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił  o uzupełnienie § 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały – daty 29 lipca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania poprawki dotyczącej brzmienia 
paragrafu 2  projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za tym, aby paragraf 2 otrzymał brzmienie: 
Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku?  
i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciw – 0  
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Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu postanowiła, że paragraf 2 otrzymuje brzmienie: 
 „§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku”.  
 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos w sprawie uchwały?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
procedury głosowania uchwały.   
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 
działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza 
w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 
dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie włocławskim na lata 2021-
2025 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia29 lipca 2021 r. w sprawie przyjęcia 
Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 
specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod 
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie 
w powiecie włocławskim na lata 2021-2025 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie 
w powiecie włocławskim na lata 2021-2025. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie  z art.  6 ust. 3 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 
2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu należy 
opracowywanie i realizacja powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. 
Radni otrzymali program na lata 2021 – 2025.  
Przewodniczący Rady poprosił o dokonanie zmiany brzmienia paragrafu 2 projektu uchwały, 
gdzie jest mowa o sposobie wykonania uchwały. 
Podobnie, jak w poprzednim punkcie paragraf 2 winien otrzymać brzmienie: 
„§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku”.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie § 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały – daty 29 lipca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania poprawki dotyczącej brzmienia 
paragrafu 2  projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za tym, aby paragraf 2 otrzymał brzmienie: 
Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 14  
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby obecne niegłosujące  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Powiatu postanowiła, że 
paragraf 2 otrzymuje brzmienie: 
 „§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku”.  
 
Przewodniczący Rady zapytał radnych  czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w powiecie 
włocławskim na lata 2021-2025 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie przyjęcia 
Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 
w rodzinie w powiecie włocławskim na lata 2021-2025 stanowi załącznik nr 36 do 
niniejszego protokołu. 
 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity)  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i nr 
2 wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały oraz tekst 
jednolity. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 lipca 2021 
r.  
Przewodniczący Rady przystąpił  do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  29 lipca 2021 r. została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 stanowi 
załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
Autopoprawka z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021 – 2028 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 
13) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że  projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały oraz tekst 
jednolity. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił, aby skarbnik przedstawiła najważniejsze zmiany jakie 
wprowadza autopoprawka.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zwiększa się plan 
dochodów w związku ze sprzedażą nieruchomości w Lubieniu Kuj. do wysokości 127 000 zł, 
zwiększa się plam z opłat i kar za korzystanie ze środowiska o kwotę 18 519 zł. Kwota ta 
zostanie przeznaczona po stronie wydatków na zadanie – termomodernizacja Powiatowego 
Urzędu Pracy. Zwiększa się dochody z podatku CIT o 114 268 zł. DPS urealnia swoje 
dochody. Ośrodek Wsparcia przy DPS w Kowalu zwiększenie dotacji od wojewody o  5 237 
zł. Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności – w wyniku decyzji wojewody – zwiększony 
plan o 20 000 zł. Znacząca zmiana po stronie dochodów jest związana z projektem Nowe 
kwalifikacje. Jest to projekt realizowany w ramach środków RPO Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego. Zmniejsza się dochody i po stronie wydatków o kwotę 4  764 730 zł. Zadanie 
ma możliwość realizacji do 2023 r. Obecnie zadanie miało okres realizacji dwuletni. Kwota 
zostaje przeniesiona na rok 2022 i 2023. Wartość całego projektu – 15 695 176 zł nie ulega 
zmianie. W związku z otrzymanym dofinansowaniem 3 dróg RFRD w zakresie poprawy 
bezpieczeństwa pieszych w wysokości 326 022 zł zwiększają się dochody. Powiat otrzymał 
środki i wprowadza się nowe zadanie w ramach RPO. Jest to zadanie oświatowe i dotyczyć 
będzie wyposażenia ZS w Izbicy Kuj. w sprzęt komputerowy, jak i szkolenia dla nauczycieli, 
staże dla uczniów. Wartość projektu 756 104 zł. W tym roku po stronie dochodów zwiększa 
się plan o 257 025 zł. PIP urealnia swoje dochody o 11 646 zł. W PCPR plan ulega 
zmniejszeniu o kwotę 33 400 zł. Jest to związane z decyzja wojewody. Zmianie ulega z mocy 
przepisów realizator wypłaty świadczeń w ramach programu dobry start. Zadanie będzie 
realizowane przez ZUS. Jeżeli chodzi o stronę wydatków, to w Starostwie Powiatowym 
wprowadza się nowe zadanie – ZS w Izbica Kuj. Zmniejsza się środki w związku 
z wydłużeniem okresu realizacji projektu Nowe kwalifikacje. Z potrzebą zabezpieczenia 
imprez masowych w okresie pandemii urealnia się plan wydatków w dz. kultura w związku ze 
świętem powiatu. Zwiększa się plan zadania inwestycyjnego – Budowa Powiatowego 
Centrum Sportu i Rekreacji o 170 000 zł. Chodzi o opracowanie projektu budowlanego 
w celu uzyskania pozwolenia na budowę. Zmniejsza się plan na termomodernizację PUP 
w wyniku oszczędności przetargowych o 60 000 zł. Zarówno w DPS Kowal, jak 
i Środowiskowym Domy zwiększa się plan o urealnione dochody i z decyzji wojewody. 
Placówka Opiekuńczo – wychowawcza będzie miała zwiększony plan o 39 699 zł a wynika to 
z potrzeby wypłaty odprawy emerytalno – rentowej dla pracownika i ekwiwalentu za urlop. 
PCPR będzie miało zwiększony plan o 94 740 zł. Jest to przeniesione z rezerwy, która była 
przeznaczona na odprawy emerytalne, nagrody jubileuszowe. Jeżeli chodzi o zadnia 
inwestycyjne – to wniosek złożył PZD. Dofinansowanie na 3 zadania - 326 022 zł. Budowa 
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przejścia dla pieszych na drodze powiatowej Kruszyn – Choceń w m. Choceń – 88 315 zł, 
przebudowa przejścia dla pieszych przy drodze powiatowej Kruszyn – Choceń w m. 
Śmiłowice – 72 964 zł, budowa przejścia dla pieszych wraz z dojściem na drodze powiatowej 
Kowal ul. Kołłątaja – 164 743 zł. PZD wystąpił o wprowadzenie 2 zadań. Jest możliwy drugi 
nabór wniosków o dofinansowanie z RPRD dla poprawy bezpieczeństwa pieszych. Budowa 
przejścia dla pieszych wraz z dojazdem w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej Lubraniec 
– Boniewo – Cetty i drogi powiatowej Izbica Kuj. – Boniewo – Borzymie na kwotę 169 538 
zł; budowa przejścia dla pieszych wraz z dojściem na drodze powiatowej Lubraniec – 
Boniewo – Cetty za kwotę 172 743 zł. Realizacja tych zadań obejmuje koszt opracowania 
dokumentacji projektowej w zakresie branży elektrycznej i koszt robót budowlanych. 
Wprowadza się zadanie na kwotę 300 000 zł, które jest wprowadzone do WPF z okresem 
realizacji 2021 – 2022. Płatność za opracowanie dokumentacji nastąpi w roku 2022 – 
300 000 zł i jest to zadanie Rozbudowa drogi powiatowej Lubraniec – Kruszynek – etap I. 
Zmienia się nazwę zadania, które już jest i następuje korekta zadania – Przebudowa drogi 
powiatowej Szpetal Górny – Włocławek – dł. 990 mb – zwiększa się zakres opracowania 
dokumentacji i zwiększa się wartość zadania o kwotę 4 982 zł. W związku z zadaniem, które 
jest w palnie finansowym PZD pn. Budowa wiaty garażowej z pomieszczeniem 
gospodarczym a  z uwagi na to, że  środki zaplanowane na to zadanie mogą być 
niewystarczające, jednostka wnosi o wprowadzenie zadania w roku 2022. W tym roku 
zostanie wykonana dokumentacja. Wartość zadania 200 000 zł. Na rok przyszły zostanie 
przeniesiona kwota  185 320 zł. Jednostka dokonuje przesunięć między paragrafami 
bieżącymi w celu dostosowania środków finansowych w odpowiednich paragrafach do 
potrzeb jednostki. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 lipca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 14 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby obecne niegłosujące  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego 
protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 44 
do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
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14) Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie 
Boniewo prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego dotyczącego organizacji Dożynek Powiatowych 2021.  
 
Przewodniczący Rady po przerwie wznowił obrady i poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy zawarcia porozumienia o powierzeniu Gminie Boniewo prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego dotyczącego organizacji 
Dożynek Powiatowych 2021 – święta nawiązującego do kultury i tradycji ludowej, 
obejmującego imprezy kulturalne i rekreacyjne dla mieszkańców Powiatu Włocławskiego. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
W związku z brakiem  głosów w dyskusji, przystąpił do procedury głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie zawarcia porozumienia 
o powierzeniu Gminie Boniewo prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony 
dziedzictwa narodowego polegającego na organizacji Dożynek Powiatowych 2021 została 
podjęta.   
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zawarcia porozumienia 
o powierzeniu Gminie Boniewo prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony 
dziedzictwa narodowego polegającego na organizacji Dożynek Powiatowych 2021 stanowi 
załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie zawarcia 
porozumienia o powierzeniu Gminie Boniewo prowadzenia zadania publicznego z zakresu 
kultury i ochrony dziedzictwa narodowego polegającego na organizacji Dożynek 
Powiatowych 2021 stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
 
15) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia  
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-
2027. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały podjętej 
przez radę powiatu w dniu 30 czerwca 2021 r.  Zmiana dotyczy powierzenia przez radę 
powiatu wykonania uchwały zarządowi powiatu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 
głosowania uchwały.  
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia  
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027 
stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia  Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027 stanowi 
załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały podjętej 
przez radę powiatu w dniu 30 czerwca 2021 r.  Zmiana dotyczy powierzenia przez radę 
powiatu wykonania uchwały zarządowi powiatu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 
głosowania uchwały.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a stanowi załącznik nr 52 do 
niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  zmieniająca uchwałę 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na 
prowadzenie apteki ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a stanowi załącznik nr 53 
do niniejszego protokołu. 
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały podjętej 
przez radę powiatu w dniu 30 czerwca 2021 r.  Zmiana dotyczy powierzenia przez radę 
powiatu wykonania uchwały zarządowi powiatu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 
głosowania uchwały.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10 stanowi załącznik nr 55 do niniejszego 
protokołu. 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, lokalu na 
prowadzenie apteki ogólnodostępnej  w budynku  Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10 stanowi załącznik nr 56 do 
niniejszego protokołu. 
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zmiana polega na dodaniu w III kwartale punktu 5 w brzmieniu: „Kontrola Domów 
Pomocy Społecznej: w Kurowie, w Rzeżewie, w Wilkowiczkach, w Kowalu pod względem 
rozdysponowania środków covidowych i przygotowania Domów do IV fali pandemii, 
poprzedzona informacjami dyrektorów jednostek". 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Radny Jerzy Pawłowski powiedział, że po zapoznaniu się z uzasadnieniem do uchwały ma 
wątpliwości odnośnie tematyki kontroli. Obecnie nie ma podstaw do kontroli. Trwa stan 
epidemiczny w Polsce, fundusz covidowy działa. Informację z wykorzystania środków organ 
wykonawczy składał radzie w czerwcu. Jest zobowiązany ustawą. Będzie teraz informacja 
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r., jak również informacja z wykonania tego planu 
finansowego – funduszu covid. Dodatkowe obciążanie kierowników nie jest etyczne, 
niemoralne w obecnej sytuacji. Zawsze organy kontrolne winny mieć na uwadze, żeby nie 
obciążać dodatkowo czynnościami kontrolnymi, tak aby te czynności nie spowodowały 
zakłóceń w pracy. Rozdysponowanie środków covidowych – jest odrębna ustawa. Nikt 
z radnych nie zabierał głosu w sprawie wykorzystania środków covidowych, nikt nie 
interesował się tym tematem. Ta tematyka ma być poprzedzona informacjami dyrektorów dps 
– ów. Taką informację dyrektorzy powinni złożyć odnośnie przygotowania do IV fali 
pandemii służbom sanitarnym, służbom medycznym, ewentualnie sztabom zarządzania 
kryzysowego jeżeli taka tematyka jest w działalności i wynika potrzeba. Nadzór nad dps – 
ami ma wojewoda. Dla radnego podstawy będą w momencie, kiedy będzie zniesiony stan 
epidemiczny w Polsce. Komisja Rewizyjna może wówczas się zająć tematyką covidową, jak 
te pieniądze zostały wykorzystane. Radny nie dostał materiałów na sesję i nie zdążył się 
zapoznać z informacją i nie pamięta jakiego rzędu są to pieniądze. W tej chwili dla radnego 
nie ma podstaw do kontroli. Jest to fasadowe zadanie. Radny zaapelował o niepodjęcie 
uchwały zmieniającej.  
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Radny Wojciech Zawidzki zapytał  z czego ta propozycja uchwały wynika? Kto ją nadał 
i dlaczego ma być przeprowadzona kontrola? Samoistnie nie powstała.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że jest inicjatorem tej uchwały. Pandemia będzie 
nieuchronna pod koniec września, a nawet w sierpniu. W trosce o to, aby dps – y były 
zabezpieczone, to Komisja powinna stwierdzić czy jest odpowiednia ilość kombinezonów, 
środków zabezpieczających i stwierdzić to namacalnie. Sprawozdania są sprawozdaniami. 
Przewodniczący Rady nie upiera się, nie mówi, że ma być ta komisja. Jeżeli radni uważają, że 
jest to na wyrost, Przewodniczący Rady może mieć inne zdanie, radni też inne. Nic nie stoi na 
przeszkodzie, aby ta komisja zajrzała do dps – ów, policzyła ile jest kombinezonów, ile 
poszło środków na kombinezony, na ile są rachunki na te sprawy wydane. Jest to obowiązek 
rady. Jeżeli radni mają inne zdanie, to Przewodniczący Rady nie neguje tego. Jest 
demokracja. Pokaże to głosowanie. Przewodniczący Rady stwierdził, że może ogłosić 3 
minuty przerwy celem zebrania klubów celem naradzenia, żeby miało to dobry oddźwięk.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały.  
Wyniki głosowania: 
Za – 11 
Przeciw – 5 
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  zmieniający uchwałę w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 
58 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 
2021 stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu. 
 
19) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominam, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominał, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Starosta Włocławski powiedział, że jest nowy program inwestycyjny ogłoszony przez Bank 
Gospodarstwa Krajowego. Nabór wniosków był planowany do końca lipca, został przesunięty 
do 15 sierpnia. Jest planowane 6 naborów. W pierwszym naborze, gdzie są bardzo znaczące 
środki, został złożony wniosek na przebudowę drogi Modlibórz – Kłóbka – Chodecz. Jest to 
zadanie na ok. 20 mln zł. W tym programie można liczyć na dofinansowanie ok. 95%. O to 
będzie się powiat starać. Drugim wnioskiem złożonym w  tym programie jest budowa 
Powiatowego Centrum Sportu i Rekreacji. Powiat przygotowuje  się do kolejnych naborów, 
zarówno w ramach tego programu, jak i RFRD. Są przygotowywane 3 wnioski. Jest to droga 
w Izbicy Kuj., Lubomin – Izbica Kuj., droga w Szpetalu Górnym, droga w gminie Kowal, 
ewentualnie do nowo powstałej strefy gospodarczej. Są przygotowywania do kolejnych 
naborów. W dniu sesji została wprowadzona dokumentacja na II odcinek Lubraniec – 
Kruszynek. Pracuje się  nad dokumentacją w miejscowości Polówka. Wszystko wskazuje, że 
ze środków zewnętrznych w jakimś stopniu będzie można korzystać.  Czeka się na reformę 
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finansów publicznych. Pozostają dwa programy, które mają być w najbliższym czasie 
uruchomione RPO i Krajowy Plan Odbudowy. Do tych zadań będzie się przygotowywać. 
Starosta powiedział, że wniosek  na budowę Powiatowego Centrum Zdrowia nie został 
złożony, gdyż warunkiem wnioskowania o inwestycję w ramach Funduszu BGK było to, że 
na dane zadanie nie został rozpoczęty przetarg, postępowanie zakupowe. Ta inwestycja z tej 
puli „wypadła”. W tych pozostałych programach będzie się szukać środków. Jest pozyskane 
6 000 000 zł z RFIL  na realizację tego zadania.  
 
 

20) Zamknięcie XXXI  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 29 lipca 2021 
r. o godz. 1443 zamknął  XXXI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  

 
Przewodniczący Rady  

 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….  
2) Anita Sudomir - Ozdoba ………………………. 
 
 


